
  

  

 
ACTA CONSELL MUNICIPAL DE CULTURA 

CAN RIERA 
26 de setembre 2023 

      
 
Reunits a Can Riera a les 18.00 h els assistents que figuren a l’acta, es reuneix 
el Consell Municipal de Cultura. 
 
Assistents: 
 
Dolors Solà, Agrupació Amics 

Sardana  

Enric Monreal Mariné, Observatori 

Albert Freixes

Llorenç Blasi, Visigòdia 

Àngels Pardo, Aula Extensió 

Universitària 

Mercè Monge, Aula Extensió 

Universitària 

Ester Guardiola, Societat Recreativa 

els Nou Pins 

Marta Guàrdia 

Quim Palet, Coral Virreina 

Mª Carmen Pacheco, Coral Virreina 

Pere, Societat Coral Joventut 

Tianenca 

Xavier Maristany, Bandabòlit 

Mar Casas, Festa del Racons 

Miguel Martinez, Colla Gegantera 

Abril de Cruz, Descorxats 

Mar Gost, CAU 

 
Ordre del Dia 

1. Aprovació de l’acta de la última sessió. 

2. Constitució del nou Consell Municipal de Cultura (CMC) 

3. Calendarització del Consell de Cultura  

4. Representació fixe del CMC Cultura que ha d’assistir al Consell d’Igualtat 

5. Valoració Festa Major de Sant Cebrià 2023 

 
 
 
 
Inici del CMC a les 18.06 h 
 
1.- Aprovació de l’acta del consell anterior. 

 
Es dona per aprovada l’acta de la sessió anterior. 

 
2. - Constitució nou CMC 
 
La Coral de la Virreina demana que se’ls hi faci arribar el reglament del CMC.  
 



  

  

 
 
Tal i com marca el reglament el CMC ha de tenir un Vicepresident/a que 
assumeixi les funcions del President/a en cas que aquest/a no pugui assistir. 
 
Cristina Comas demana si hi ha algun voluntari per assumir la Vicepresidència. 
 
Marta Guàrdia es presenta voluntària, en cas que no s’hi presenti ningú més. 
 
3.- Calendarització Consells de Cultura 
 
S’acorden les noves dates del Consell Municipal de Cultura 
 
Per l’any 2023: 28 de novembre 

Any 2024: 13 de febrer, 14 de maig, 8 d’octubre i 26 de novembre. 

 

Des de la coral de la Virreina demanen quina funció té el Consell de Cultura. 
Cristina Comas exposa que el Consell es un punt de trobada i debat de temes 
generals de la cultura del poble. 
 
I que si algun dels membres del Consell tenen alguna proposta per debatre en el 
plenari del Consell, es demana que facin arribar la proposta amb una antelació 
de 15 dies per a poder incloure-la a l’ordre del dia. 
 
4.- Representació fixe del CMC Cultura que ha d’assistir al Consell d’Igualtat 

 
Enric Monreal demana quina funció té els representants del CMC en el Consell 
d’Igualtat. 
 
Marta Guardia explica que l’objectiu es que hi hagi paritat en la programació i 
posar en marxa els Plans tant intern com extern. 
 
Fer arribar objectius del Consell Igualtat. 
 
5. Valoració Festa Major de Sant Cebrià 2023 

Des de l’Ajuntament es fa una valoració bona de com ha anat la Festa Major 
d’aquest any. 
Des de la policia han fet arribar que la separació dels dos espais d’activitat (zona 
de concerts i fira d’atraccions) ha funcionat molt bé. I que el fet de tenir una carpa 
ha evitat aldarulls al voltant del Parc de l’Antic Camps de Futbol.  
 
S’està pendent de la valoració dels firaires. 
 
Des del CMC demanen si s’han rebut queixes per part dels veïns de la zona de 
la fira d’Atraccions. 
 
 



  

  

 
S’explica que hi ha una pisaria que si que ha presentat queixes, ja que 
consideren són zona residencial. 
 
Llorenç Blasi comenta que li han arribat comentaris que la zona d’atraccions està 
massa lluny de la zona de concerts. 
 
Ester Guardiola comenta que a la fira comercial s’ha trobat a faltar una mica més 
de llum i color. 
 
Mar Casas comenta que en el Pregó faltava potència al so. En el moment de 
l’ofrena del nou capgros faltava una cortineta del pregó. Que es pot millorar de 
cara l’any vinent. 
 
També comenta que està molt bé la interpretació de llengua de signes però que 
hi va haver una part que es va perdre i es una pena.  
 
Dansardana, possibilitat d’instaurar-ho i que mica en mica es coneixi per part de 
tothom. 
 
Xavier comenta que la ubicació de l’escenari podria estar més frontal per no tenir 
dos fronts. 
 
Espai Tubis, comenta que la barra del coro es va quedar sense cervesa i 
treballaven amb preus diferents. 
 
Es pregunta sobre la Jam Session que estava anunciada i no es va portar a 
terme. S’explica que va haver-hi mal entès amb el tema de la tècnica de l’acte. 
 
Miguel Martínez comenta que cada vegada es vol anar incorporant més entitats 
que participi en el Toc d’Inici. 
 
Dolors Solà, agraeix la feina del feta del toc d’inici i la feina de tothom amb 
l’organització i muntatges dels actes en que l’Agrupació Amics de les Sardanes 
van participar. Molt contents amb la participació i assistència de públic. 
 
Cristina Comas comenta que la voluntat és que les entitats col·laborin entre elles, 
no només per Festa Major. 
 
Quim Palet comunica que deixa la presidència de la Coral de la Virreina i també 
que no formarà part de la coral com a cantaire. 
 
Comenten que a vegades la informació no arriba als veïns de la Virreina. 
 
Marta Guardia, exposa que el que li ha arribat a través de la seva filla, ha estat 
positiu i que l’espai de concerts estigui cobert els ha agradat molt, i que la 
ubicació de la fira d’atraccions. I que no troba que la distància entre concerts i 
fira d’atraccions no es tant gran. 



  

  

 
Cristina Comas fa una crida per participar a la Comissió de Festes, sobretot als 
més joves. 
 
Mar Casas pregunta si la repetició de la Mitjanit és perquè va funcionar molt bé i 
per això es va repetir. 
 
Quim Palet comenta que d’altres municipis fan orquestres que fan tàndem de 
concert a la tarda i ball a la nit i que funciona molt bé. Per tenir-ho present. 
 
5.- Precs i Preguntes 
 
Albert Freixes comenta que la massificació genera rebuig per segons quines 
persones, han de ser festes participades no massificades. 
 
Cristina diu que s’està aconseguint que sigui participada i que la gent ho 
gaudeixi. 
 
Albert Freixes comenta que s’ha de posar de relleu la feina de la restauració de 
la pel·lícula del Tramvia, i que hi ha molta gent que demana poder veure-la. 
 
Gemma Liñan explica que de cara el mes de novembre es porten a terme una 
trobada d'entitats de recerca local i comarcal del maresme, dins d’aquestes 
jornades es tornarà a projectar. 
 
Llorenç Blasi comenta que s’ha ofert a fer l’audiodescripció de la pel·lícula del 
Tramvia, i faltaria que es pogués fer la interpretació amb llegua de signes o 
subtitular-la. 
 
En el moment que estigui lligat els drets d’autor d’en Kitflus es penjarà a youtube. 
 
Miguel Martínez proposa fer un menú degustació cultural, com una fira d’entitats 
amb una mostra de les diferents entitats i associacions. Proposa el cap de 
setmana abans del 21 de maig, que és el dia internacional de la cultura. 
 
En el proper CMC s’incorpora el punt de treballar la proposta de fer la mostra 
d’entitats. 
 
En el proper Consell ha de sortir la vicepresidència i representants en el Consell 
d’Igualtat. 
 
 
Fi de la sessió 19.00 h 
 
 
 
 
 


